
 

 

Antwoorden op kamervragen van het Kamerlid Smits over tekortschietende financiering van 
de Stichting WoonzorgcentraFlevoland ten gevolge van de bevriezing van de AWBZ-budgetten 
(2040509090). 
 
 
1. 
Heeft u kennis genomen van de tekortschietende financiering van de Stichting 
Woonzorgcentra Flevoland in Lelystad, die vanwege de bevriezing van de AWBZ-budgetten 
en de doelmatigheidskorting onvoldoende financiering ontvangt voor zijn cliënten? 
 
1. 
Ik heb kennis genomen van de brief van de Stichting Woonzorgcentra Flevoland van 21 
februari 2005. Ik heb hierover contact opgenomen met het zorgkantoor Flevoland. 
Het blijkt dat het aantal bedden in verzorgingshuizen in 2005 wel op het eindniveau 2004 
gefinancierd wordt in 2005, maar dat de omvang van de gecontracteerde aanvullende 
verpleeghuiszorg voorshands op een lager niveau is vastgesteld. Het zorgkantoor wil eerst 
een beeld hebben van de kosten van de basisbudgetten in de regio alvorens zij overgaat tot 
gesprekken over het verdelen van de dan nog aanwezige groeimiddelen. Ik heb hier begrip 
voor omdat in het convenant met de aanbieders in de AWBZ is afgesproken, dat met 
dezelfde middelen door de instellingen jaarlijks 1,25 % meer cliënten geholpen dienen te 
worden. 
Tot de tweede ronde gesprekken met het zorgkantoor zijn afgerond kan nog niet gesproken 
worden van voldoende of onvoldoende financiering. 
 
2. 
Onderschrijft u de verwachting van de Stichting dat er wachtlijsten zullen ontstaan, nu het 
zorgkantoor niet meer financiering beschikbaar stelt, en dat cliënten die zijn geïndiceerd voor 
AWBZ-zorg in de regio, die zorg niet kunnen ontvangen? Zo neen, hoe kunnen de cliënten 
die zorg willen ontvangen, die AWBZ-zorg wel krijgen? 
 
2. 
Gelet op mijn antwoord op uw eerste vraag kan ook nu nog niet gesproken worden over 
toename of afname van wachtlijsten. 
 
3. 
Bent u bereid actie te nemen indien blijkt dat de wachtlijsten voor de AWBZ-zorg weer gaan 
groeien? Zo ja, welke? 
 
3. 
Deze vraag is nu nog niet aan de orde.  
 


